
Forslag om unge-gruppe 

Bestyrelsen anmoder om mandat fra generalforsamlingen til at arbejde videre med etablering af 

en unge-gruppe i BFN evt. i samarbejde med andre naturorganisationer. 

Idéen er blandt andet opstået på baggrund af en henvendelse til bestyrelsen fra Nanna Gad og 

Knud Allan Knudsen, og efterfølgende har naturvejleder Søren Krag også vist interesse. 

Det er uvist, hvordan arbejdet kan organiseres, men bestyrelsen håber, at det kan lykkes at 

inddrage børn og unge i foreningens arbejde. 

 

På bestyrelsens vegne 


